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Zápisnica zo zasadnutia  

komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej Mestského zastupiteľstva v Rožňave  

zo dňa 18.10.2021 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny     
 

Rokovanie komisie otvoril a viedol predseda komisie, Mgr. Kemény.  

Program rokovania:  
 Program predkladateľ  
 Otvorenie Mgr. Dionýz Kemény 

1. Informácia ohľadom hazardných hier v meste   Zuzana Mazanová  

2. 
Návrh na schválenie 3. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny 

rozpočtov RO a PO na rok 2021  
Michaela Erösová  

3. 

Bytová agenda:   

- materiály v zmysle VZN  

- informácia o postupe pri uvoľnení bytov Šafárikova 101 

Mgr. Ľudmila Černická  

4.  Plnenie uznesení komisie  Mgr. Ľudmila Černická  

5. Rôzne     
 

 Záver  
 

Hlasovanie za program:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. 

Jozef 

Kováč 

Mgr. Zoltán 

Kónya 
Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. Csaba  

Simon 

Mgr. 

Andrej 

Vaško 

Za Neprítomný Za Za Za Za  Neprítomná Za Za 
 

    

bod č. 1 Informácia ohľadom hazardných hier v meste  

Komisia uznesením č. 6/09/2021 zo 6.9.2021 žiadala predložiť správu o počte herní v meste 

Rožňava za posledných 10 rokov aj s uvedením príjmu do rozpočtu mesta za jednotlivé roky. 

Materiál pripravila a prezentovala p. Mazanová. Doplnila, že posledná licencia v meste končí 

v roku 2025.  

 

Členovia komisie konštatovali, že k zaujatiu nejakého stanoviska je potrebné vedieť postoj 

vedenia mesta, poslancov MZ k danej problematike. Na jednej strane je príjem do rozpočtu mesta, 

na druhej strane je tu však negatívny dopad na mnohé rodiny.  

 

Uznesenie č. 1/10/2021: Komisia berie správu ohľadom hazardných hier v meste na vedomie. 

Hlasovanie:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. 

Jozef 

Kováč 

Mgr. Zoltán 

Kónya 
Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. Csaba  

Simon 

Mgr. 

Andrej 

Vaško 

Za Neprítomný Za Za Za Za  Neprítomná Za Za 

 
 

  bod č. 2 
Návrh na schválenie 3. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov RO a PO na rok 

2021 
 

Materiál prezentovala p. Erősová. Návrhy na zmeny sú popísané v dôvodovej správe. Ďalšími 

zmenami sú zmeny v oblasti školstva (jedna zmena sa týka presunu v rámci položiek a druhá 

zmena sa týka zníženia tovaru a služieb MŠ – len o 5 tis., nie o 105 tis., ako je uvedené v návrhu).  

Návrh na 3. zmenu zostavený ako prebytkový. 

 



2 
 

Uznesenie č. 2/10/2021: Komisia odporúča schváliť 3. zmenu rozpočtu mesta na rok 2021 podľa 

návrhu.   

Hlasovanie:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. 

Jozef 

Kováč 

Mgr. Zoltán 

Kónya 
Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. Csaba  

Simon 

Mgr. 

Andrej 

Vaško 

Za Neprítomný  Za Za Za Za  Neprítomná Za Za 

 

 

  bod č. 3 Bytová agenda  

 

A. Materiály v zmysle VZN  

Informácie o žiadostiach, ich riešení, voľných bytoch, výpovediach z nájmu a pridelených 

bytoch za obdobie od 1.9.2021 do 11.10.2021. Tajomníčka informovala o ukončení doby 

evidencie pri niekoľkých žiadostiach. Podľa VZN by mali byť automaticky vyradené, ak  

žiadosť nebola aktualizovaná po 12 mesiacoch. Mailom sú upozornení na skončenie 

evidencie len tí žiadatelia, ktorí v žiadosti uviedli mailovú adresu.   

B. Informácia o postupe pri uvoľnení bytov Šafárikova 101 

V mesiaci september 2021 bolo riešené uvoľnenie dvoch bytov na Šafárikovej 101. Keďže 

v poradovníku nebol žiadny žiadateľ, záujemcovia o byt boli informovaní prostredníctvom 

webového sídla mesta a Facebooku. Žiadatelia o byt Družba, s maloletými deťmi a bez 

špecifikácií bytu (ako balkón, bytový dom) boli oslovení a informovaní o možnosti podať 

si žiadosť o tento typ bytu. Väčšina oslovených o tento byt nemala záujem.    

 
 

Uznesenie č. 3/10/2021: Komisia berie informáciu v bytovej oblasti  na vedomie a súhlasí 

s uvedeným postupom. Odporúča žiadateľov po uplynutí doby evidencie (12 mesiacov) vyradiť 

z poradovníka v zmysle VZN a v prípade reakcie na vyradenia, bude komisia riešiť každý prípad 

individuálne.  

Komisia žiada predložiť správu o aktuálnej situácií evidovaných žiadostí a uvoľňovaných bytov 

Družba.  

Hlasovanie:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. 

Jozef 

Kováč 

Mgr. Zoltán 

Kónya 
Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. Csaba  

Simon 

Mgr. 

Andrej 

Vaško 

Za Neprítomný Za Za Za Za  Neprítomná Za Za 

 

 

 

  bod č. 9 Plnenie uznesení zo 14.6.2021 
 

Tajomníčka komisie informovala o plnení uznesení komisie zo dňa 6.9.2021 

 

Uznesenie č. 9/09/2021: Komisia berie informáciu na vedomie.  

Hlasovanie:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. 

Jozef 

Kováč 

Mgr. Zoltán 

Kónya 
Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. Csaba  

Simon 

Mgr. 

Andrej 

Vaško 

Za Neprítomný Za Za Za Za  Neprítomná Za Za 
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  bod č. 10 Rôzne a diskusia  
 

Kemény:  

- informoval sa o výsledkoch podaného projektu na rekonštrukciu zimného štadióna.  

- informoval sa o činnosti v dennom centre.  

 

Valková: odpovedala na dotazy predsedu komisie. Projekt na rekonštrukciu nebol úspešný.  

Činnosť v dennom centre je v obmedzenom režime vzhľadom na protipandemické opatrenia.   

 

  

 

Záver   
Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť na komisii. Termín ďalšieho zasadania komisie 

podľa schváleného harmonogramu je 29.11.2021. Forma zasadania bude závisieť od aktuálnych 

opatrení.   

 

 

Mgr. Dionýz Kemény      
predseda komisie                                                           

Zapísala: Ľudmila Černická  
 


